
Milí poutníci a účastníci Nočního eucharistického procesí,  

konaného poslední březnový večer, tedy 31. 3. 2023.  

     Když jsem se při poděkování na závěr Mše svaté od ambonu zadívala do baziliky na Vaše 

tváře, říkala jsem si: „To jsou ti stateční křesťané do nepohody, které ani déšť, blesky či krupobití 

neodradily od projevení úcty svátostnému Ježíši! Přišli ve víře, aby získali skrze společné 

modlitby tolik potřebné milosti pro náš národ i národy Evropy“.  

     Jak drazí jste všichni museli být Panně Marii, která se spolu s Vámi mnohokrát při výstupu na 

Svatohostýnský vrchol klaněla svému Synu v Eucharistii a Vaše zablácená kolena s kajícími srdci 

s láskou přinášela před Trůn Boží jako milostiplnou záplatu na rány tohoto světa.  

     Buďte požehnaní pro svou víru a lásku, kterou jste ozřejmili s takovou vydanností.   

Velké poděkování také patří o. biskupu Antonínu Baslerovi, který vedl celé procesí s monstrancí 

v rukou a spolu s o. Pavlem Vágnerem nám i celému světu na závěr každého rozjímání požehnali. 

Nemohli jsme vidět účinky, ale věřím, že Spasitelovo požehnání se mocně šířilo do celého okolí. 

Nemohu také opomenout službu o. Petra Doláka, který šel jako poslední v procesí a uděloval 

svátost smíření všem kajícím poutníkům, kteří chtěli vyznat své hříchy.  

     Krásné kázání při Mši svaté věnované Božímu dětství završila zásvětná modlitba k Pražskému 

Jezulátku po svatém přijímání a spolu s o. biskupem Antonínem jsme se mohli ponořit do 

modlitby k Pražskému Jezulátku, kterou se modlil papež Benedikt XVI. při své návštěvě Prahy 

dne 26. 9. 2009. Jaká veliká milost pro nás všechny! Tato modlitba, kterou se o. biskup Antonín 

pravidelně po každém svatém přijímání sám modlí už roky, kéž se stane i naší duchovní praxí. 

     Lásku k Božímu Dítěti bude o. biskupovi jistě připomínat ornát s nášivkou Pražského 

Jezulátka, který od nás všech obdržel. Těšíme se na příští procesí, až jej v něm uvidíme u oltáře.  

     A Vám všem přikládám jedno z poselství (slovo z vnuknutí Ducha Svatého), které naše 

společenství obdrželo z nebes, abychom co nejvíce projevovali úctu Božskému Dítěti – viz text 

níže. 

     Následující den, tedy na první dubnovou sobotu, když jsme se někteří sešli ve večeřadle 

v Křenovicích, zaznělo na závěr malé svědectví od jednoho účastníka nočního procesí. Popisoval 

svou vizi, kdy zřetelně vnímal, jak Pán Ježíš celou dobu putoval s námi v zástupu a pak při 

příchodu do baziliky, po požehnání, se celý Jeho majestát a vznešenost uzavřela ve svatostánku. A 

tento poutník si uvědomil, kdo je on – nicotný člověk. Ježíš – velký Bůh, se nechal uvěznit ve 

svatostánku. Říkal, že nemůže najít ta správná slova, aby tuto skutečnost dostatečně vyjádřil…, 

úžas a vděčnost naplnily jeho srdce.  

     Milí spolubojovníci, ještě jednou Vám všem děkuji za účast, souznění a dosvědčenou víru. 

S vděčností 

           Markéta Maria 

 

Slovo poutníkům z vnuknutí Ducha sv. – Medžugorie 21. 8. 2021 

     Moje drahé děti, tolik drahé české děti, 

Já vaše Matka vás volám, jak jen matka může volat své děti. Nenechejte se zlákat jednoduchostí 

užívání si života.  Podívejte se: kolem vás je vše nové. Už to není jako před nedávnem, kdy jste si 

plně užívaly všech výdobytků vašeho materialismu. Volám vás k tomu, abyste začaly žít pro svoji 

věčnost. 

     Oslava mého narozeného Syna drží váš národ nad propastí, o které jsem k vám hovořila 

v minulosti. Čím více budete uctívat mého Syna, tím více se propast bude zmenšovat, její 

hlubiny se uzavřou a váš národ zůstane ve světle Božím. Vyvolte si sami, zda chcete žít. Já 

Vaše matka vám nabízím svého Syna jako jedinou jistou kotvu pro váš život – pro každého 

osobně i pro celou zemi společně.  

     Vztáhněte ruce k Mému malému Synu a on vás všechny přitáhne k sobě. Já vám žehnám 

svým mateřským požehnáním. Amen. 

 


